
   
 
 
 
 
 

Protokoll fört vid årsmöte Kumla Villaägarförening 2024 
Fylsta Kyrka 3 april 2025 kl 18.30 

1. Ordförande Ewa Morberg öppnande mötet. 

2. Upprättande av röstlängd, 16 st röstberättigade. 

3. Till ordförande för mötet valdes Jan Klingberg och sekreterare valdes 
Ove Gefvert. Justerare, tillika rösträknare, för mötet valdes Berry 
Käller. 

4. Fråga om mötet blivit stadgeenligt kallat. Godkändes av mötet 

5. Dagordningen fastställdes. 

6. Framläggande av verksamhetsberättelse av Ove Gefvert samt resultat- 
och balansräkning för föregående verksamhetsår redovisades av Per 
Mänd Mötet godkände detta. 

7. Revisionsberättelse för föregående verksamhetsår upplästes av Berry 
Käller. 

8. Fastställande av resultat- och balansräkning för föregående 
verksamhetsår. Mötet godkände resultat och balansräkning.  

9. Disposition av resultatet enligt fastställd balansräkning för föregående 
verksamhetsår överförs till innevarande år. Godkändes 

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för föregående verksamhetsår. 
Mötet beslutar ansvarsfrihet för styrelsen. 

11. Behandling av förslag från styrelsen. Inga förslag 

12. Behandling av inkomna motioner. Inga motioner inkommit 

13. Beslut om avgift till föreningen för nästkommande verksamhetsår. 
Oförändrat 55:- 

14. Beslut om arvoden och övriga ersättningar. Oförändrat 4000:- 
splittras på alla 

15. Information om verksamhetsplan och budget för innevarande 
verksamhetsår. Verksamhetsplanen gicks igenom och godkändes. 



   
 
 
 
 

16. Fastställande av antal ledamöter i styrelsen. Mötet beslut 7 st  

17. Val av ordförande i styrelsen på1år Omval Ewa Morberg 

18. Val av övriga ledamöter i styrelsen. Pär Mänd och Tommy Anestedt 
omvaldes på två år en vakant Ove Gefvert, Christer Ericsson och 
Niclas Norrman har ett år kvar. 

19. Val av revisorer. Lars Fastberg och Berry Käller omvalda 

20. Val av valberedning. Vakant, Styrelsen fortsätter med detta 

21. Övriga frågor.  
Styrelsen önskar förslag på aktiviteter som vi skulle kunna göra.  
Förslag emottages gärna info.villakumla@gmail.com 

22. Mötet avslutas av ordförande för mötet Jan Klingberg. 

23. Avtackningar Ewa tackade Jan Klingberg för mötet med en blomma. 

Markus Ellervik tackades av med en blomma  

 

_____________________  __________________________ 

Ordförande Jan Klingberg  Sekreterare Ove Gefvert 

 

 

_____________________ 

Justeras Berry Keller 


